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Samenvatting (hoogtepunten geïnterpreteerd door de ab actis)

1. Bestuur 92 doet haar verslag. Als Klimfluencers waren we net crisismanagers,
vanwege de alsmaar veranderende corona-situatie. Toch hebben we veel kunnen
doen, voor verbinding, veiligheid en uiteraard klimmen. Qua activiteiten hebben we
alsnog veel gedaan (bijv. Zaterdags klimmen in Bussum, bestuursinteresseborrel en
alpencamping-infoavond, ook half online dingen zoals de Winterbingo).

2. De USAPP wordt goed gebruikt, het is nu aan volgend bestuur om hier verdere
beslissingen over de maken.

3. Wat verder opvalt is dat we geen Fysiodomstad contract meer hebben. Een lid
raadt aan KB aan om, in het geval van een nieuw contract bij een Fysio-bedrijf, de
Fysio langs te laten komen op USAC tijd voor meer zichtbaarheid.

4. De HSHG presenteert zijn afrekening. Sommige kosten zijn iets hoger uitgevallen
vanwege de noodzaak om extra busjes te huren (vanwege corona maatregelen in
het buitenland).

5. De fiscus presenteert haar afrekening aan de hand van grafiekjes. Er zijn vooral
vragen over geld naar kader en materiaal. Verder valt op dat Marktzicht heeft
geweigerd de factuur te betalen - volgend bestuur kijkt naar wat we willen met deze
relatie. Als laatst valt op dat ons eigen vermogen nog steeds veel te groot is. De
USAC zal meer geld moeten uitgeven. Bestuur 92 heeft haar best gedaan (bijv. door
een gratis alpencamping), maar het bleef lastig door corona. Komende jaren moet
er meer geld worden uitgegeven aan processen makkelijker maken (zoals de
boekhouding), en bijvoorbeeld niet schuwen voor duurdere (leuke) locaties voor
activiteiten. De afrekening wordt goedgekeurd.

6. Onze nalatigheid in de Kortingsdeal voor kader wordt toegelicht: bestuur 92 heeft
hier fout gehandeld, biedt excuses aan en zal kader een mail sturen voor
transparantie.

7. Commissieverslagen worden gepresenteerd door leden en de Vice. De Vice
(de)chargeert leden in commissies. Er is een nieuwe commissie: de fotocommissie.

8. Qua HR-wijzigingen komen wijzigingen voor artikel 9 door, 7 en 8 niet.
9. Kandidaatsbestuur wordt voorgesteld en ingestemd als nieuw bestuur. Praeses

Lotte bedankt haar bestuursgenoten en dechargeert, waarna het nieuwe bestuur
wordt geinstalleerd door de nieuwe praeses Noel. Cadeautjes worden gegeven en
tot slot is er een rondvraag.
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Opening
Zingen, 19:50
Lotte heet iedereen welkom

1. Mededelingen
Vergadering wordt opgenomen
Hand opsteken als je een vraag hebt
Stemgerechtigd als je studeert en/of in commissie zit
Gemachtigd? Geef het nu door aan de praeses
Schrijf je in op de aanwezigheidslijst

Diede: hebben we genoeg mensen om over grote dingen te stemmen?
Lotte: Ja, daarvoor is bestuur plus 7 nodig
Jordi: jullie moeten je ketting over de kraag dragen!

2. Post in/uit
Helaas niks leuks te delen

3. Vaststellen agenda
(zie inhoudsopgave)

4. Notulen HALV
Goedgekeurd

5. Jaarverslagen
a. Algemeen bestuur

Lotte: als Klimfluencers waren we net crisismanagers. We hadden diepte- en hoogtepunten.
12 december gingen we een lockdown in, waardoor we geen kerstweek hadden. Aan het eind
van het jaar hebben we nog hele leuke dingen kunnen doen: La Berarde -75 deelnemers-,
alsnog weekendjes, en een succesvol Bussumweekend. Ook hebben we mixed klimmen
gedaan, met extra tijdslot, voor en na lockdown, met reserveringen → en nu zijn de
reserveringen eraf!
Om aan verbinding te werken hebben we een aantal dingen georganiseerd:

i. Pubquiz,
ii. pietenklimmen,
iii. Online activiteiten, (intersacciaal) samen sporten en bakken,
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iv. Winterbingo,
v. Valentijnswandelen,

vi. USAC-competitie,
vii. BBQ’s,
viii. USAPP (215 gebruikers!) → wat er verder mee wordt gedaan ligt bij onze

opvolgers
Om te klimmen in tijden van Corona hebben we buiten klimmen georganiseerd in Bussum (1x
in de twee weken, best hoge opkomst) en Neoliet, en we hebben een extra tijdslot geregeld bij
Olympos voor gratis klimmen.

Ook hebben we een bestuursinteresseborrel georganiseerd voor transparantie en
zodat mensen zelf konden aangeven als ze interesse hadden. Daarnaast hadden we een
alpencamping-infoavond (informatie voor mensen die nog niet hadden buitengeklommen
vooral). Dit willen we meegeven aan onze opvolgers! Extra info over veiligheid kan nooit kwaad.
In de zomer kon er meer qua buiten klimmen in groepen, dus hebben we onder andere een
Multipitch-week, Klimweek, Alpencamping en boulderweek georganiseerd.

b. Praeses
Lotte: Dan nu mijn jaarverslag! I love talking....

- Heel erg veel contact gehad met partners vanwege de veranderende maatregelen

- Klimmuur Utrecht (KMU): mixed klimmen georganiseerd (met random partner),
extra tijdsloten, veranderende tijdsloten

- Mesa Cosa: tarieven en extra tijdsloten ook voor IV-cursus. Was iets moeizamer
contact, er was genoeg te doen. Heleen is veel bezig geweest met declaraties.
Ook hebben we uiteindelijk extra tijdsloten gekregen, waardoor ook een IV
cursus gratis door kon gaan! (zo dragen we uiteindelijk bij aan het bestrijden van
het kaderprobleem)

- Bussum: boulderzaterdagen en introweekend georganiseerd

- Uboulder: boulderpaddo (USP gaat er zelf veel in investeren) en doorsturen
uitgelote mensen omdat we meer dan 170 aanmeldingen hadden (zo hebben zij
ook weer extra inschrijvingen)

- NSAC: intersacciale lezing met Leto en meer (Lustrum, etc)

- Sociale veiligheid: USAC is een voorbeeld voor andere verenigingen, met dank aan de
Introcommissie en mijn voorgangers, die veel al goed hadden opgezet.

- Belangrijk onderdeel van intro gemaakt. Sociale veiligheidsspel bij Bussum, en
Nika praatje.

- Update mails over Covid: 7 ‘Klimmen in tijden van Koronnie’

- Geen fysiodomstad contract meer. Waarom?
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- Er zijn maar 2 USAC’ers die bij Fysiodomstad lopen, daar was Fysiodomstad niet
zo tevreden over. En, halen we zelf nog wat uit het contract? Zelf vonden ze de
lage opkomst bij de lezing ook jammer. Als er nieuwe ideeën zijn kunnen we altijd
weer een contract opzetten, daar staan zij ook voor open.

- Start opzet groeidocument, voor eventuele groei van de USAC
Lise: wat staat er in het groeidocument?
Lotte: geen meerjarenplan (geen goed plan nu in corona), meer de voor en nadelen aangeven
over de groei. De USAC kan en zou groter moeten worden over de komende jaren, omdat de
klimsport zo hard groeit.
Lise: willen jullie daar aub de OC bij betrekken?
Diede: is het iets voor bestuur of wordt het uiteindelijk aan de vereniging voorgesteld?
Lotte: uiteindelijk wel, nu zijn het alleen wat aantekeningen in een documentje. Dit is meer een
punt voor onze opvolgers.
Zeb: zien we uit dit groeidocument dingen in de beleidsvoorstellen van het kandidaatsbestuur?
Lotte: nee, het is meer een kort overzichtje van de voor en nadelen van verenigingsgroei,
bijvoorbeeld te weinig kader en weinig vergoeding voor bestuur.
Adam: over Fysiodomstad, kun je iemand niet langs laten komen op USAC tijd? Nu zijn ze zo
onzichtbaar.
Lotte: goeie. FysioDomstad gaf wel aan dat ze best een algemene fysio zijn, niet specifiek op
klimmen - nog een reden om het contract af te breken. Maar wel goed idee!

c. Vice Praeses
Harmjan: hoi, dan nu mijn jaarverslag! Mijn hoofdverantwoordelijkheid als Vice is natuurlijk de
commissies. Goed nieuws: de Rock-in’ redactie draait weer :D. Ook was er een 2e kans voor
het NSK Lead! Dat is over een klein maandje in Neoliet, schrijf je in. Verder heb ik mixed
klimmen georganiseerd als alternatief voor de borrels, een alternatieve laagdrempelige manier
om nieuwe mensen te ontmoeten.

Ik heb drie lezingen georganiseerd. Allereerst eentje met inspirerende verhalen van
USAC’ers (grote opkomst ondanks dat het online was!!) Verder heb ik de lezing met Leto
opgezet met de NSAC. Ik heb het idee met julien bedacht [Julien kijkt verschrikt op], maar die
weet het niet meer. Ik heb heel erg lopen trekken aan andere SAC’s, maar uiteindelijk waren er
bijna 100 mensen aanwezig! Weinig USAC’ers wel :(. Als laatst heb ik een Fysiodomstadlezing
georganiseerd. Er waren 8 aanmeldingen en uiteindelijk waren we met 3…

Activiteiten organiseren vond ik vooral leuk, zowel als bestuurslid als lid van de accie.
Met activiteiten bedoel ik bijvoorbeeld de filmavonden en online activiteiten. Verder heb ik de
eerste marktzicht borrel in meer dan 1,5 jaar georganiseerd, waar meteen 25 usac’ers aanwezig
waren. Ook heb ik genoten van BBQ’s bouwen - in de zomer en op het Bussumweekend
bijvoorbeeld. Er ging wel eens wat mis, maar iedereen kreeg uiteindelijk eten :) Als laatst heb ik
USAC’ers enthousiast gemaakt voor de Pheidippides race [Zeb legt uit hoe dit uit te spreken].
Het is een hardloopwedstrijd, waarvan de USAC de slotetappe heeft gewonnen.
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d. Ab-Actis
Marah: mijn functie was immuun voor corona! Het leukste vond ik de 18 nieuwsbrieven en 5
activiteitenmails. Ik heb vooral ook leden aan het woord gelaten, voor verbinding tussen
usac’ers. Ook heb ik promo van commissies zoveel mogelijk gebundeld in de brieven, om spam
tussendoor tegen te gaan. De youtube en instagram heb ik ook leven ingeblazen.
Voor de sociale veiligheid heb ik vertrouwenspersonen onder elke nieuwsbrief gezet &
campagnes gedeeld over seksuele intimidatie en eenzaamheid onder jongeren.
Verder heb ik rond de 50 vergaderingen genotuleerd (plus 3 ALV’s), het ledenbestand
bijgehouden en met de Vice aan de site gewerkt. De synchronisatie tussen de site & mailman
is, dankzij hulp van mijn bestuursgenoten, bijna gefixt. Er vindt binnenkort een sitecie
overdracht plaats, wat ook fijn is voor de volgende ab.
Verder heb ik namen van de ereleden op de site gezet, AVG toegepast (Leden deleten kan
weer!! Dus heel veel oude data is verwijderd. Ook staan telefoonnummers van oud bestuur niet
meer open op de site).
Momenteel hebben we 223 Leden, 114 Alumni, 74 Eerstejaars, 3 Ereleden
Hier nog een overzicht van mijn edits voor de brieven :) [zie slides]

e. Fiscus
Heleen: Ik heb veel gedaan.. Wat vooral veel tijd kostte (meer dan gehoopt) waren de Olympos
declaraties, om de USAC korting te compenseren die door het reserveringssysteem eerst
verloren ging. Totaal 280 declaraties, van 59 verschillende personen… Ongeveer 80 mails
Fiscus-Olympos uitgewisseld, om afspraken in te plannen en foutjes op te lossen. Plus 30
appjes van leden die het declareren niet snappen, en allemaal mails… Ik heb bijgehouden wie
de meeste declaraties hebben gedaan:

i. Derde plaats: 16 Jeroen Wiemer
ii. Tweede plaats : 20 Isabeau
iii. Eerste plaats: 25 Steven van Bentham → die had duidelijk niet door dat

een maandkaart goedkoper zou zijn
[Heleen laat mooie overzichtsgrafiekjes zien, zie slides]
Ehbbo loopt nog steeds, ik ben er nog mee bezig.
Ook heb ik monitoren aangeschaft! Hierdoor wordt de Pnyx mooier
In totaal hebben we 1812 euro uitgegeven.

f. HSHG
Aart: Ook ik heb niet stilgezeten! Ik had vol optimisme het voorjaar volgepland met weekendjes.
Vanaf januari had met kader gebeld. Helaas waren het door Covid vooral voorbereidingen
“voor het geval dat”. Zo konden de introweekenden in het voorjaar en de lenteweek helaas
niet doorgaan. Ik heb toen ook maar wat algemene bestuurstaken opgepakt. Zo was ik onder
andere bij het Bestuur-OC overleg over kader-opleidingen, om ervoor zorgen dat dit efficiënt
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gaat, vooral na de stilstand van corona. Hier zijn goede punten uitgehaald, onze opvolgers gaan
ermee verder! Bijvoorbeeld het kaderklasje wat er onlangs was.

Ook heb ik de klimzaterdagen bij Bussum en Neoliet georganiseerd, buiten (ook in de
stortregen). Ook heb ik een poging gedaan tot een USAC-C-Cursus. Over dat laatste heb ik
contact gehad met de NSAC en commissies. Het bleek uiteindelijk toch niet handig dus niet
gedaan (want de NSAC heeft al genoeg moeite met instructeurs regelen). Als laatst heb ik
natuurlijk de alpencamping georganiseerd, samen met bestuur.
[tara loopt weg]
Zoals Marah al noemde heb ik geholpen met de synchronisatie tussen het ledenbestand en
Mailman. Ik heb samen met Karim een bug opgelost. De synchronisatie ging ff mis, waardoor
wat mensen foutief mails kregen dat ze van/op maillijsten waren gezet. Maar ook dat is weer
opgelost.
Karim: ze kregen mails omdat het weer werkte!
Marah: binnenkort zetten we de synchronisatie weer aan maar inmiddels hebben we alle lijsten
handmatig up to date gemaakt, dus als het goed is gebeurt er nu niks geks.
Diede: in mijn bestuursjaar zijn er bepaalde scriptjes uitgezet omdat de NSAC server overbelast
werd. Dus pijl het even bij de NSAC voordat je dingen aanzet.
Marah: ja het ledenbestand liep ook helemaal vast, waardoor we geen leden konden deleten.
Aart: maar goed om te weten Diede, dat checken we dan met de NSAC

In juli begon ik pas echt met mijn functie eigenlijk!
[tara terug]
We hadden een volle zomer, met een MP-Week (mooi weer), een Magic Wood Week (zelf was
ik er niet mee maar hoorde dat het voor herhaling vatbaar is), 2 SP-cursussen en 3 reguliere
weekenden! Toch weer allemaal mensen kunnen opleiden.

g. MatCom
Karim: Dit bestuursjaar leefde ik dichtbij het materiaal, ik had er toch de ruimte voor. De bieb
stond wel op de Pnyx.
[richard en patrick komen binnen]
Ik ben ook met de app en site bezig geweest (backend) en heb een pagina aangemaakt met
een geupdate overzicht van de USAC en AVG.
Toen heb ik gesolliciteerd en vanaf februari had ik fulltime werk, wat wel pittig werd toen ook mn
matcom taken erbij kwamen. Voordat weekendjes weer konden was alles iets meer flexibel.
Toch heb ik nog op koopjes kunnen jagen. En ik ben verhuisd in de zomer: als matcom
verhuizen kan prima in de zomer: de kast was natuurlijk bijna helemaal leeg!!

Diede: ik heb deze zomer wel klachten gehoord over materiaalhuur. Is al het materiaal nu
terecht, is er inzicht over? Is er bij de verhuizing nog een oud matcom bij geweest?
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Karim: Ja. er zijn wel nog wat dingen kwijt, 3 pickels en een ijsboor. Verder alles. Ties Mens was
er de dag na de verhuizing om alles te controleren, ook om advies gegeven over touwen.
Qua soepelheid in de zomer kan ik me voorstellen dat het niet super ging. Ik ben niet streng
genoeg geweest over dat de leners ook zelf het materiaal terug moeten brengen (op de
alpencamping raakte ik het overzicht een beetje kwijt omdat ik materiaal heb aangenomen van
mensen op de camping).
Lotte vh: ik wil de nieuwe matcom op het hart drukken: materiaal is duur. Je bent er
verantwoordelijk voor als je het leent! Er lagen touwen in de regen op de camping en pickels
buiten, terwijl het duur is en dan voor niets moet worden afgeschreven.
Karim: ik ben ook met Ties in gesprek over een minder gefragmenteerde administratie. Liever
een softwarematig alternatief ipv papier. Dat zal ook helpen.
Tara: vraagje over bieb. Ik wilde topo’s lenen maar die waren er toen niet, en het was me niet
duidelijk waar ze dan wel waren. Het is vervelend als dat onduidelijk is.
Karim: dat was een consequentie van verhuizing - dat het deels nog op de pnyx lag
Lise: maar uit je papieren wist je toch dat ze er niet waren?
Karim: ja klopt. Die topo’s heb ik teruggekregen, maar die waren geleend zonder briefje.
Tara: dus voor jou Ties, goed om te weten, ook voor topo’s briefjes uitschrijven!!!
Maaike (kascom): een programma om bij te houden waar materiaal is zou inderdaad handig
zijn! We hebben veel eigen vermogen. Dus als het makkelijk is bij te houden is het prima (vindt
de kascom) om het daaraan uit te geven.
Lotte: goeie

Karim: Ondanks corona is het materiaal goed gebruikt: € 419,50 aan verhuurbaten dit jaar.
Verder heb ik geld uitgegeven aan Helmen (lichter en mooier) en onderhoud van touwen. Qua
touwen heb ik een 60m dubbeltouw ipv 50m. Ook heb ik bouldermatten aangeschaft.
Boulderaars zeiden dat de matjes niet goed zijn, dus heb ik 4 dikkere nieuwe gekocht en 2
afgeschreven. Ook heb ik 4 klettersteigsets gekocht. Dat was het
[zingen]

Zeb: ik heb nog een vraag. Had je een beetje marktonderzoek gedaan naar klettersteigsets,
over of ze nodig zijn? Het is immers best wel een niche bezigheid
Karim: klopt, maar het is redelijk goedkoop en de oude set was uit 2013. En ik merkte dat er
meerdere momenten waren in de zomer dat ik er niet genoeg had.
Lise: zijn ze duurder in verhuur dan de rest, omdat ze snel worden afgeschreven? Na 1 goeie
val zijn ze al onbruikbaar...
Karim: zeker, vooral omdat het niet voor algemeen verenigingsgebruik is
Diede: meestal zijn er ook stats over materiaalverhuur op de Wissel ALV. Is het er nu niet
vanwege tijdgebrek of omdat je data niet compleet was?
Karim: het is er wel, maar ik had inderdaad te weinig tijd om het uit te werken.
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6. Afrekening HSHG
Aart: Eerst zal ik wat stats geven over het klimmen, alles wat we wel en niet hebben kunnen
doen dit jaar. 2 weekendjes konden niet doorgaan: gebrek aan kader en ongeval in Avalonia. In
totaal waren er toch 284 klimmandagen. Ook 24 SP-cursisten→ inhaalslag gemaakt in de
opleiding!
[zie afrekening en leden met meeste klim-/kaderdagen op slides].
Toelichting afrekening: links zie je wat ik begroot had, en dan een veelal lege afrekening (want
corona), en dan wat voorgaande jaren is gebeurd. Multipitch en Magic wood week allebei 800
euro voor begroot, ook alles aan uitgegeven. SP cursus Montherme 720 euro, best veel voor
een weekendje. Dit heeft verschillende oorzaken: 18 personen gingen mee, de locatie was ver
(brandstofkosten), en vooral ook dat auto’s regelen niet goed lukte. Het werden 3 busjes.
Franse coronaregels zorgden ervoor dat het 3 busjes waren ipv 2, want je mocht met maar 2
mensen op 1 rij.
Frits: is het voor herhaling vatbaar qua gebied?
Aart: het was een vrij specifieke situatie, het was het enige mogelijke gebied. Het was belangrijk
dat het weekend doorging, want 14 mensen hebben hun SP examen gedaan.
Frits: maar had een andere locatie niet gekund?
Aart: qua regels van gebiedjes was dit echt de enige goede optie.

Aart: ik zal de kleine verschillen even langsgaan met wat we hadden verstuurd. Bij
afgeschreven crediteuren staat 7,50 - dat is omdat er een weekendverzekering te veel was
aangevraagd. Gevraagd om annulering. Geen reactie gehad. Ging er vanuit dat het dus niet
kon. Maar na de sluiting van het boekjaar stond de 7,50 toch niet op de factuur van de NKBV.
Dus vandaar staat ‘ie nu als crediteur.
Verder heeft iemand iets te veel cent betaald, wat ik uiteindelijk gewoon verwerkt heb in het
weekendje. Iemand heeft nu 18 cent minder :)
Lise: aw
Jordi: ik heb een vraag over credi en debiteuren, waar zijn ze?
Lotte: die komen er nu aan
Aart: oké, dan gaan we daar nu heen. Er zijn een aantal debiteuren want de incasso’s gingen
niet zo soepel, dus moest ik betaalverzoekjes sturen.
Jordi: AVG dingetje, je moet niet de namen van wie moet betalen erbij zetten...
[commotie in de zaal]
Aart: crediteuren waren klimjaarkaarten en weekendverzekeringen. Die zijn inmiddels ook al
voldaan.

Lotte: vragen? Nee oké door.
[zingen]
Zeb: kleine opmerking over mensen die nog niet hebben betaald. Bellen sneeuwt niet onder,
mailen wel. Heb je dat al gedaan?
Aart: ik heb mails gestuurd en sommigen hebben toen al betaald. Ook heb ik geappt.
Uiteindelijk bel ik ze.
Lotte vh: hetzelfde geldt voor materiaal!
Karim: soms reageren mensen gewoon echt niet
Lotte: oké jongens we gaan door
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7. Afrekening Fiscus
[Gifjes blijheid]
Heleen: ik heb een zere keel. Maar ik heb wel mooie grafiekjes [zie slides]
Zeb: dat moet een staafgrafiek zijn, niet lijngrafiek
Heleen: dit vond ik mooier
Diede: maar wat zit er dan tussenin?!
[commotie in de zaal]
Heleen: ik wilde gewoon wat inzicht geven...
Lotte: je hebt je best gedaan hoor Heleen!
Heleen: Ik wilde vooral laten zien dat de uitgaven niet heel anders waren dan een normaal jaar.

hetzelfde heb ik gedaan voor inkomsten. Ook het inkomstenpatroon is niet bijzonder, gewoon
hetzelfde als elk jaar.
Eigen uitgaven heb ik ook mooi weergegeven in een schijf. Introductie is veel geld, en overig en
reserveringen. Reserveringen komen in het komend jaar weer terug.
Heb er verder niet veel opmerkingen over. Nu komt de goeie stuff……

Afrekening werkt zo: je ziet mijn begroting, uitgaven, en kosten van voorgaande jaren [zie
slides]

Lise: waarom niks uitgegeven aan kaderles?
Hleen: dat ligt bij de OC, ik heb niks van ze gehoord.
Marien (OC): er zijn weinig bijscholingen georganiseerd
Heleen: maar het kaderklasje?
Lara: zijn er uitgaven voor kaderdrankjes gedaan?
Heleen: ik kreeg later een factuur van Jorn, waarvan 2 voor niet-intro waren
Maaike: en de USAC strip?
Heleen: hoort ook bij intro, dus geld valt onder dat potje, daarom zie je het niet meteen
Lise: ik hoorde van veel kader dat ze niet weten dat er een drankje of strip is
Maaike: die strip krijg je automatisch
Lise: maar misschien moet het ergens gezegd worden of ergens staan
Lotte: dit is vooral iets voor onze opvolgers:
Karim: eigenlijk voor de OC zelfs
Julien (OC): ja we hoorde er al eens over
Lotte: Kunnen we door?

Heleen: HSHG kosten heeft Aart al behandeld. Utrecht-Freyr ging door, dus daar zijn kosten
gemaakt. Er was geen combiweek. Niemand heeft gebruik gemaakt van actieve ledenpotje.
Accie heeft ongeveer helft budget opgemaakt. Hardloopcommissie heb ik pheidippides onder
gezet. Sportklimcommissie was niet actief vanwege corona. Alpentraining is er wel geweest.
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Ook veel BBQ’s, meer dan begroot (maar mensen hebben genoten). Dies was bierpul.
Lentefeest was er niet, kaderbedankdag wel

Lise: zijn er normaal meer kaderbedankdagen? Want er ging nu zo weinig geld heen?
Heleen: het viel goedkoop uit want het was in stichting Emma en HJ heeft heerlijk zelf gekookt
Harmjan: opkomst was ook laag
Maaike: meestal is er ook een activiteit, maar snap wel dat jullie het nu zo hebben gedaan.
Heleen: kanoën ging niet door vanwege te weinig animo.
Actieve ledendag is er niet geweest. Bij klimmuur en alpencamping zelfde getal, lol.

Tara: actieve ledendag. Komt er nog iets van een bedankje?
Harmjan: Jonna en ik willen het voor het einde vh kalenderjaar iets regelen. Maar dat valt dan
wel nog buiten het boekjaar. Het was de afgelopen maanden gewoon te druk qua activiteiten
om het er nog bij te doen.
Maaike: is er dan nu ook meer geld in begroot?
Lotte: daar gaan wij niet over! KB wel.

Heleen: verder heb ik de alpenweekcamping gratis gemaakt, nog steeds minder uitgegeven dan
besloten op HALV (3500). en minder werk aan commissies…
Er was geen alpenweekend.
Voor de Alpiene klimweek heb ik geld uit de reservering ‘alpenweekend’, omdat er in het potje
niet stond waar het specifiek voor moest. Extra subsidie was voor de klimweek nodig want het
was in Zwitserland, dus dit leek me een goede plek om het voor te gebruiken
Maaike: super goed, want deze reservering is er al tien jaar!!!!!
[zingen]

Heleen: verder…
Zeb: wacht. post alpiene klimweek werd duurder niet vanwege Zwitserland, maar vanwege een
nieuwe hut
Heleen: de reden dat het uit potje mocht was door zwitserland en corona
Zeb: nee klopt niet. We moesten naar italië vanwege lawinegevaar.
Heleen: aha, bedankt voor de toelichting

Heleen: behaakplan. Lijkt alsof er geld is uitgegeven maar er is geld uit reservering gehaald.
Frits: vraag over lezingen. Je hebt ze toch gegeven. Waarom geen kosten?
Harmjan: gratis want online. En de de bedankjes bedacht ik me later pas...
Lotte: [freaking out]
Heleen: [ik had ‘m zelfs nog geappt]
Harmjan: Fysiodomstad heb ik uiteindelijk zelf een reep chocola voor gekocht..
Lotte: bovendien staat de lezing in het contract
Heleen: chocola is HJ vergeten te declareren, dus daarom staat er niks

12



Notulen Wissel 12-10-2021
Dinsdag 12 oktober 2021, Academiegebouw

Genotuleerd door Marah Seremak

Lara: waren er geen kosten voor benzine voor de behaakweekenden?
Heleen: die worden vergoed door NKBV
Ik zal even de posten over activiteiten afmaken. Commissiekosten (uitje of shirt bedrukken) zij
er: drie commissies hebben een kledingstuk bedrukt.
Lise: nu is er 115 euro aan uitgegeven. Maar stel dan alle commissies het volgend jaar willen
doen??
Heleen: ik heb de aanname gemaakt dat dat niet zou gebeuren.
Lise: prima

[Lotte vraagt de aandacht]
Heleen: Vast bedrag wordt aan intro uitgegeven. Materiaal is ook nog lekker aan uitgegeven,
lekker veel gekocht door Karim. Rock-in is 2x uitgegeven dit jaar.
[Lotte vraagt weer om stilte]

Zeb: bij bibliotheekkosten, waarom zo weinig?
Karim: was de bieb apart begroot? Dat had ik niet door. Er zijn weinig weekenden geweest dus
weinig topos. En er is besloten geen boekjes te kopen. Ook omdat alpencamping was naar plek
waar we al zijn geweest. We hadden veel al, voor de plekken waar we heen gingen.
Lise: laatst waren we naar Dave en Beez. Maar de topo viel tegen. Op dat moment waren er
nieuwere topo’s. Ik zou het fijn vinden als er wordt gekeken naar het updaten van de bieb.
Ongeacht of het weinig is of kwijt. Maar gewoon dat het klopt.
Lotte L: Ties is achter je al heel druk aan het schrijven!
Karim: hebben wij ook al geconstateerd, vooral Beez…
Lise: niet alleen Beez. En denk ook verder dan papieren topo’s (maar hou die er zeker wel in.
anders moeten mensen steeds op telefoon kijken). Maar misschien is dit een discussie voor een
andere keer.
Lotte vh: voor volgende matcom even een tip: ja, boekjes zijn duur. De topo van La Berarde is
duur, maar het is een populaire bestemming, dus schaf er meerdere aan!
Lise: ja, het budget is er.
Lotte vh: dan zoek je niet de hele tijd op de camping waar dat ene boekje is...

Heleen: verder vragen ?
Jordi: wat voor repre dingen hebben jullie gedaan?
Heleen: cadeautjes voor externen zoals KMU. En dingen waar we sowieso heen moesten, zoals
het NSAC besturen-weekend
Maaike: extra uitgaven?
Heleen: alle activiteiten die we als bestuur hebben georganiseerd. Bussum middagen bijv.,
chocomel kopen en bouldermatten erheen brengen etc.

Heleen: ik heb een aantal bonussen gescoord, zoals korting op het boekhoudprogramma
Verder: 12 handdoeken missen!!
Ties: we kwamen de handdoeken tegen tijdens het verhuizen
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Karim: oeps, misschien had ik dat moeten zeggen.
Heleen: ik kan het wel nog oplossen door [$ boekhoudkundig verhaal, vraag Heleen om
toelichting]
Maaike: als je zegt dat je terugboekt wat er geteld is dan is het goed.
Heleen: ik heb ook dingen verkocht die er volgens de voorraad niet hoorde te zijn…

Heleen: dan nu naar de debiteuren. Het zijn er veel, maar eigenlijk valt het mee. Ab heeft
ledenadmin, maar ik ook in conscribo. 4 mensen die er tussen stonden waren al jaren geen lid,
maar verschenen toch in boekhoudprogr. Kreeg mails, van mensen die geen lid weer waren.
Incasso terug overgemaakt. Lijkt dus op verlies, maar deze mensen hadden sws geen winst
voor ons moeten maken.
Zeb: het zou hier niet moeten staan, want het is een administatief ding. Je maakt de
administratie op orde, en dan maak je pas de afrekening
Heleen: ik heb ook overlegd met mensen die echt heel veel weten, en die vonden dit goed.
[gelach in de zaal]
Zeb: het kan inderdaad zo, maar nu lijkt het alsof deze mensen een schuld hadden
Jordi: ik vind het ook gek dat het boekhoudtechnisch zo handig is. Ik verwijderde gewoon
incasso’s
Heleen: ik kon dat niet doen, ik kreeg toen een stornering.
Jordi: hm, gek
Zeb: nu gaat het de boeken in als een speciale schuldenafschrijving. Ik zou het bij toelichtingen
toevoegen. Pas dan keur ik de afsluiting van het boekjaar goed.
Maaike: goeie oplossing. Of het het overzichtelijkst is voor de contributiekosten… het zijn er een
paar dus ik zou het zo laten, en een opmerking erbij zetten
Heleen: is goed, ik zet er een opmerking bij, sorry dat ik het niet meteen erbij heb gezet.

Dan nu verder met de stuntteam inkomsten, we hadden een molen-stunt en we kregen geld
voor andere stunt omdat ze laat waren met afzeggen. Het lustrumpotje....
Lise: ...staat niet bij toelichting
Heleen: excuses. Toelichting is dat het een gratis alpencamping 2.0 zal zijn!
Lise: was er niet vorig jaar afgesproken dat er elk jaar wat in zou gaan?
Tara: alleen met ideen
Heleen: en dat idee is dus opgeschreven
Tara: zo hebben we dus uiteindelijk een lijst met plannen
Maaike: hebben jullie meer gedaan (920 ipv 910) om beter te zijn?
Heleen: ja vond ik leuk

Lotte VH: wat was het plan --
Heleen: omwille van tijd niet op ingaan
Karim: je mag het in de pauze vragen
Maaike: hoe zit het met festival?
Lotte VH: vertel ik zo over bij commissies
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Jonna: en ik over Deep water Solo

Heleen: Marktzicht heeft geweigerd factuur te betalen. Ik stuurde halve factuur, want we
hebben alsnog gepromoot en geprobeerd om borrel te organiseren. Vorig jaar was het ook al
kwijtgescholden. Ik had vriendelijk gevraagd maar ze hebben geweigerd.
Ik wil bij deze aangeven dat ik de conversatie met Marktzicht niet prettig vond. Ze vonden het
onzin dat ik er uberhaupt langskwam. Dus bij deze even om aan te geven voor mijn opvolgers.

Adam: waarom wilden ze niet betalen?
Heleen: zij vonden dat we niet ons contract hebben nageleefd
Maaike: ja er staat ook in over borrels toch?
Heleen: we hebben bierpakketten rondgebracht en borrel proberen te organiseren
Lise: Marktzicht is niet goed in zaken doen.
Heleen: ik hoop dat de relatie zo niet is verslechterd in ieder geval.

Diede: ik kom toch nog even terug op materiaalverhuur. Er is materiaal wat niet in beeld is.
Dus we weten op dit moment niet wat de inkomsten zijn. Hoe neem je dat materiaal mee in
inkomsten?
Heleen: bij laatste terugbrengdag heb ik alles meegenomen en verwerkt. Een paar dingen staat
dus nog open, maar dat is volgens mij de norm.
Diede: ik vroeg me toch af of het gebruikelijk is op een wissel ALV dat er nog materiaal vermist
is.
Ties: sommige dingen zijn sowieso uitgeleend
Heleen: vermiste dingen worden niet debiteuren gemaakt
Maaike: je weet ook niet hoeveel het gebruikt is. Volgend jaar kunnen er dingen bij komen en
dat wordt dan verwerkt.
Frits: ik wil aan dit verhaal even toevoegen dat materiaalverhuur een symbolisch bedrag is, als
dankjewel aan USAC. Materiaal is in het echt veel duurder.
Karim: niet helemaal mee eens. Toch wel jaarlijks 1000 euro wat je terugkrijgt van USAC’ers. je
haalt niet het geld terug nee, oké, maar het is toch een grote som.
Frits: ja wil meer zeggen dat je het moet zien als aanvulling.
Lise: ik was net even op de WC. maar wat stond er bij incidenteel in het pie-diagram?
Heleen: dat waren reserveringen
Anyway, kijk, bijna geen verschil tussen inkomsten en uitgaven!
[zingen]

Maaike: ons eigen vermogen is in 4 jaar verdubbeld, en we hebben geen rente gekregen? Oja
de rente is verlaagd…
Lotte: daarom kun je geen huis kopen :)
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Heleen: crediteuren waren net te laat geld geregeld, wel is er nog maar 1 debiteur, dat is
Olympos. Ze hadden te weinig betaald dus ik heb heel veel gemaild. En toen zeiden ze sorry
tegen eigen fiscus, niet eens tegen mij…. Ik was zo close bij nul debiteuren, maar door
Olympos niet gelukt….
Oh nog iets over de balans voor over de jaren heen: er missen een paar jaren.
Aan het eigen vermogen zie je dat we gegroeid zijn. Wist even niet hoe ik ledenaantallen
moest achterhalen, maar we zijn in ieder geval gegroeid.
De voorraad is ongeveer hetzelfde gebleven, eigen vermogen ook, crediteuren zijn omhoog
gegaan (NSKLead wordt doorgeschoven, en intro had nog nul uitgaven gemaakt maar er was
wel al geld binnnen). Een paar dingen gaan eruit. Sorry dat ik er een beetje doorheen spring.

Atze: allereerst gefeliciteerd met de stand van credi/debi. En gefeli voor grote eigen vermogen
Lise: daar moet je niet voor feliciteren...
Atze: alsnog hebben we echt meer dan 30k liquide. Is dit dan ongeoormerkt?
Heleen: ja, dat gaf ik in mijn grafiekjes dus aan als ‘free money’. Meer dan de USAC nodig
heeft. Ik heb mijn best gedaan, het is sowieso niet handig om er in een jaar doorheen te
branden. Maar het zal nu langzaam omlaag gaan.

Maaike: even voor de context. Een aantal jaar geleden hebben we het beste eigen vermogen
vastgesteld. Liquide middelen is het losse geld wat je hebt, vermogen is incl. materiaal. Eigen
vermogen was ideaal op dit, maar dan gedeeld door twee.
Atze: met zo’n groot eigen vermogen weerhoudt je dus geld van je leden.
Maaike: ja, dus we moeten het uitgeven aan nieuwe initiatieven. En aan waar je dingen
makkelijker kunt maken - een leukere locatie, makkelijker boekhoudprogramma etc.
Lise: volgens mij is dit al paar jaar een probleem
Maaike: maar nu was het ook moeilijk door corona, dus het ligt niet per se aan dit bestuur
Lise: maar blijkbaar lukt het ons niet om genoeg uit te geven. Idee om te vragen bij andere
SAC’s, of bij andere studentenverenigingen?
Heleen: andere verenigingen heb ik gevraagd.
Diede: en andere SAC’s zijn jaloers.
Maaike: ik zou het niet aan Olympos vragen want die geven ons geld :)

Heleen: we hadden ook nog introgeld voor huidige tweedejaars. We hebben ze 40euro
teruggegeven. Met wat nog steeds over is kan iedereen met korting Olympas kopen. We krijgen
bijna 4500 subsidie extra, als 100 leden een Olympas hebben (we zitten heel close!)
[zingen]
Lise: we krijgen overal geld van!
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8. NSAC kortingsdeal
Lotte: ik wil nog even een punt toelichten, wat niet was meegestuurd. Dit jaar maart /eind febr.
kregen wij een mail van de NKBV over korting. Het was destijds onduidelijk voor wie dit was.
Bestuur? Alle leden? Kader? Het is nagevraagd en we kregen kort voor de deadline antwoord.
5 dagen voor deadline kreeg ik appje van Gerben dat de kortingsdeal ook voor kader was (en
bestuur). Dat berichtje hebben we niks mee gedaan. Ik heb het niet goed geregistreerd. Ik kan
me niet herinneren waar het fout is gegaan. We hadden namelijk wel zelf gebruik gemaakt van
korting, en de partner van Heleen ook.
[gelach in de zaal en blikken naar Thomas]
En ja, dat is ook een kaderlid. Ik zou een duidelijke verklaring willen geven. Maar het komt erop
neer dat we niet gecommuniceerd hebben aan kader. Het is scheef dat thomas het wel kon
gebruiken. Ik wil wel benadrukken dat we geen USAC geld hiervoor gebruikt hebben.
Maar natuurlijk is het niet acceptabel, dus bieden we onze welgemeende excuses aan. Ik
voelde me een soort Mark Rutte die er geen actieve herinnering aan had. Dit had niet zo
moeten gaan. We hadden het moeten communiceren maar het is er doorheen geslipt.
We willen een oplossing maar die is er niet. Dus we leren hier een les uit.
Aan het volgend bestuur: ga er snel mee bezig en wees je bewust van je verantwoordelijkheden
naar kader. Bewust zijn van je taak in communicatie.
Sorry
Maaike: stuur dit dan ook naar kader als excuses. Wees open naar de vereniging. En de
kascom weet dan ook dat het gebeurd is. Nu waren we in de war. Fouten kun je maken maar
wees er dan open over
Lotte: ja goeie, dankjewel.
Marien: ik sluit me daarbij aan en ga er op door. Dit hele probleem was tevoorschijn gekomen
tijdens afrekening. Dus daarom komt het nu raar over. Omdat jullie er persoonlijk wel gebruik
van hebben gemaakt en het niet duidelijk hebben gecommuniceerd. Ik kan me voorstellen dat je
het vergeet. Maar op een gegeven moment zijn er veel momenten tussendoor geweest. En elke
keer dachten jullie niet, hmm, als bestuur hebben wij nu bevoorrechte positie? De fout is laten
liggen. Veel studenten waren er gelukkig van geworden. Je had meteen actief uit moeten
leggen dat je fout zat. Dat komt transparent over. Jullie hadden wel nog op tijd mensen om je
heen toegesproken… neem hier vooral een levensles uit - dit is niet een manier om ermee om
te gaan
Jordi: hoe kwam het aan het licht?
Marien: Kascom keek naar stukken en zag een betaling voor materiaal, die niet in de afrekening
stond maar wel in de boeken. Daaruit is het naar voren gekomen. Dit geeft dus schijn van
wegstoppen. Nu staan jullie voornamelijk op omdat er iets gevonden is...

Lotte: mag ik er iets over zeggen? Het is niet bewust gegaan.
Marien: dat geloof ik. Maar het gaat om de omgang ermee erna.
Lotte: daar heb je ook gelijk in. Maar ook dat erna ging niet bewust. Het is inderdaad een
levensles.
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Marien: wat ik dan gek vind is dat je dan zelf wel wat bestelt. Dat is best een actief process.
[Eva komt binnen]

Karim: de deadline van opsturen materiaal was avond van bestuursvergadering. In de week
ervoor had lotte dat appje gekregen. Het was dus zo laat binnengedrongen dat we het pas bij
de bestuursvergadering zelf bestelden.
Marien: dat is iets anders. Zijn jullie er nou te laat achtergekomen of niet?
Lotte: ik heb het misschien net niet goed gezegd. We hebben het niet bewust achtergehouden.
Marien: wat ik dan mis in jullie verhaal is, ja er is een deadline, maar er was geen enkele poging
om die te verlengen met de NKBV.
Jordi: beetje gek dat het financieel werd afgerond en er zelfs toen geen lampje ging branden
Heleen: als we het bewust wilden verbergen hadden we het wel anders gedaan
Lise: daar gaat het niet om
Heleen: het is toe te wijden aan dat we maar 1 bestuursjaar hebben
Lotte: het was domheid
Heleen: en nu staat de kortingsdeal in het witboek!
Lise: ik ben het eens met Marien. In 5 dagen kan ik prima nog dingen bestellen. Stel je vindt het
te laat, stuur het alsnog door. Wel vind ik het fijn dat de USAC qua material geprofiteerd heeft.
Maaike: het is nu duidelijk. Voor volgend bestuur: wordt niet ook een toeslagenaffaire. Mocht je
twijfelen, vraag het aan adviescommissie. Zelfs als je het achteraf pas bedenkt. En boor 92: dit
is een leermomentje voor jullie
Zeb: waarschijnlijk was het een delegatiefout van Lotte. Je had het naar Vice moeten
doorspelen zodat die het naar kader stuurt. Het was onoplettendheid.
Lotte: goeie. Openheid en transparantie is belangrijk. Het is een levensles voor ons en een
bestuursles voor KB..

[Stemmen over afrekening]
Maaike (adviescommissie): ik geef positief stemadvies. De afrekening ziet er goed uit en er
waren ook bonnetjes. Voor volgend bestuur: geef veel uit!
Zeb: je geeft geen positief stemadvies, je keurt het alleen goed.
Maaike: oja, dat.
Lotte: we stemmen nu dus over de afrekening, met een heldere toelichting, en de opmerking
over de handdoeken. We stemmen met handen omhoog, het is niet anoniem.
29 voor, 2 tegen
Dan keur ik bij de volgende hamerslag de afrekening goed
[zingen]

Pauze
Tot 22:10
Eerste drankje is van de USAC.
Lara: mogen ramen dicht?
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hamerslag , 22:13
[zingen]

9. Commissieverslagen
Harmjan (HJ): accie. Online-moe. Het was leuk
Julien (Alpencommissariaat ): ondanks corona mensen kunnen voorbereiden op selectie voor
C-cursussen. Kon fysiek!
Marien: hoeveel alpinisten zijn er ingeloot?
Julien: grootste deel?
Karim: nee, er zijn er een stuk of 18 uitgeloot hoor.

Maaike (behaken): we kunnen eindelijk weer behaken. Inmiddels weer 3x gegaan. Veel
begroeiing, grote stenen eruit gegooid. Daaronder ook weer. Was leuk. Ook geld uitgegeven.
Heb je interesse om mee te gaan? Heb je ov-sp, stuur ons mailtje.
Jonna (feestcie): bierpullen, nieuwe leden in commissie dus meer vaart erachter. Dies dit jaar
13 nov wordt heel vet.
Marien: begint het extra vroeg want 00:00 stop?
Jonna: we hopen dat het tot later kan

Jonna (DWS): deep water solo commissie is niet heel actief. Er komt binnenkort een
vergadering om te kijken of het echt haalbaar is, en om er vaart achter te zetten. Ze hebben in
ieder geval een datumprikker

Tara (intro): mocht weer fysiek. Was leuk. Moest wel beetje in shifts qua klimmen. Voor Bussum
hebben we super veel het plan moeten wijzigen, dat was vermoeiend. Maar uiteindelijk was het
bijna een normaal Bussum! Het gaat goed en is leuke commissie

[zingen voor de intro] [ frits en diede zingen vals]

HJ (leest Atze’s stukje voor, kledingcommissie): nieuw mannelijk lid in de commissie.
Zeb (klimweek): record aantal deelnemers, incl commissie 16 mensen. Vanwege lawinegevaar
uitgeweken naar dal in buurt van Gran Paradiso. Alsnog veel tochten gemaakt. Bezig met
overdracht naar nieuwe commissieleden. Komt wat meer doorstroom.
HJ (NSKLead): over klein maandje is het. Inschrijvingen zijn open. Het sluit aan op de dies.
Dominik (OC): het gaat goed
Julien (OC): 3 ski IV erbij, skb OV erbij
Diede (OC): en we werken hard aan kader
Marien (OC): zingen voor Joris en Diede! Examen gehaald
[zingen]
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Lotte vh (Rock-In): blaadje uitgebracht. Commissie is een grote chillgroep. En gelukkig niet
online vergaderingen. Verder zijn we op zoek naar verhalen! En op zoek naar mensen
geïnteresseerd in Indesign. Als je het wil leren, neem contact op.
Karim (sitecie): 2 eerstejaars erbij, zijn heel enthousiast. Datum wordt geprikt voor overdracht.
Heleen (stuntteam): gaat goed, molenstunt. Een andere ging last minute niet door. Andere in
België ging ook niet door. Ga op de reddertjeslijst als je een keer mee wil doen.
Lara (Utrecht-Freyr): we zijn naar Monte Cervino gegaan ipv Freyr, met veel mensen. Was leuk.
Zeb (Sportklimcommissie): we denken na over format voor basistechniekles, en spleetklimles.
Zeb (routebouwcommissie): weinig te doen tijdens corona. Kalymnos staat steeds verder weg
qua communicatie, dus we zoeken het ook elders. We hebben 2 nieuwe leden. Die worden
opgeleid bij Kalymnos.
Lotte vh (festivalcommissie): tweede vergadering zaterdag. In lente organiseren. Contact gehad
met Neoliet. Die waren niet zo happig. Nog een keer proberen, en anders elders. Voor leuke
dag met USAC’ers!
Eva: er is ook al een Deep Water Solo commissie
Jonna: hebben we al gehad

10. Decharge/installatie commissieleden
Harmjan: ik wil graag hameren.
[Zet commissielijst in powerpoint, want stond er nog niet in. Ondertussen gaan we door naar HR
wijzigingen]

11. Voorstel HR-wijzigingen
Heleen: jeej ik mag meer praten. Ik ga het hebben over de wijzigingen in HR artikel 7/8/9. Die
waren ruim van tevoren na te lezen. Er is ruimte voor vragen uiteraard.
Artikel 7: sportkaarten eerstejaars. Bestuur mocht uitzondering maken. De wens is om dit meer
in te dikken. We hadden al veel discussies over verwoordingen. Als er een uitzondering wordt
gemaakt moet het lid toch iets betalen, om bij te dragen aan de intro, dat wilde we met deze
wijziging bereiken
[powerpoint valt uit]
Art 7 lid 1 wijziging. Lid 3 toevoegen.
Marien: je maakt het onnodig specifiek. En het is wartaal. Nu is het onduidelijk.
Heleen: oké, de relevante toevoeging is dat er alleen een uitzondering komt bij onredelijke
uitwerking.
Marien: maar ik denk dat bestuurlijke vrijheid moet blijven. Ik denk niet dat dit veel toevoegt.
Diede: omdat ‘onredelijke uitkomsten’ zo vaag is, voeg je niet iets toe
Heleen: dus liever houden hoe het was?
Diede: het maakt me niet veel uit, maar denk het wel ja
Heleen: stelt voor om
Noel: is er al een art. waar staat dat je kunt afwijken van het HR?
Marien: er staat dat bestuur uitzondering mag maken, al heel duidelijk.
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Dominik: op 3 staat hetzelfde maar dan ingewikkelder, en beperkender qua mogelijkheden
Heleen: reden om het wel te doen is dat er niet zomaar een uitzondering kan worden gemaakt.
Dominik: nu moet je ook al 6 mensen overtuigen
Heleen: ‘passend alternatief’ is nu ook toegevoegd
Maaike: leden van andere sacs hoeven niet mee te betalen aan intro  toch?
Heleen: als ze niet meedoen aan de intro
Maaike: ik snap het niet, en dat laat zie hoe onduidelijk het is

[stemmen over art 7 wijziging]
3 voor, 12 blanco,15 tegen
HR wijziging komt er niet doorheen
Heleen: moet er apart worden gestemd voor verandering van de nummering?
Marien: naar mijn idee mag het er gewoon uit.
Heleen: lid 3 wordt nieuwe lid 2.
Lotte: kan niet want hadden we van tevoren moeten insturen
Marien: niet, je kunt de wijziging namelijk gedeeltelijk goedkeuren. Maar het is niet echt relevant

Heleen: oké dan gaan we gaan door. Artikel 8 was er in vorige ALV uitgehaald want verwees
naar NKBV document wat niet meer bestond. Maar NKBV wil je wel in HR. wij willen
meeveranderen met NKBV reglementen. [Heleen leest nieuwe art. voor, zie stukken].
Wichard: wat houden de reglementen in?
Heleen: alle bergsportgerelateerde regels van de NKBV
Diede: bergsportgerelateerde moet aan elkaar. En ik weet niet of dit specifiek genoeg is. Doen
wij niet andere dingen dan alleen bergsportgerelateerd?
Heleen: ja maar alles wat wel zo is moet volgens NKBV
Diede: is er niet een nieuwe versie van het oude docuemnt?
Heleen: niet wat ik heb kunnen achterhalen. Dit lijkt me beter, om mee te kunnen bewegen met
de NKBV
Noel: goed dat het genoemd wordt, maar dit verwijst niet naar een specifiek document. Er zou
een opt-out optie in moeten zitten.
Dominik: het kan een probleem worden. Nu houden we bij cursussen aan dat we de
aanvullende USAC standaard hanteren, als het maar aan minimum van NKBV voldoet. Wij
richten cursussen anders in dan NKBV richtlijnen.
Heleen: er staat niet in dat er niets anders mogelijk is
Dominik: je zet nu andere richtlijnen buitenspel
Zeb: wat je nu kunt zeggen - we houden ons grofweg aan de richtlijnen
Heleen: wat er in dit artikel staat is dat we ons er in principe aan houden, maar dat er
aanvullingen mogelijk zijn.
Zeb: er is een richtlijn van de NKBV om helm te dragen etc. maar als we die net breken (door
ervaren kaderlid), dan kom je in de knel. Vrijheid van vakoverstijgende kennis verdwijnt zo
Marien: ik denk dat het een goeie gedachte is om dit meer in te kaderen in het HR, maar het
kan best haken en ogen hebben. Dus denk iets beter na over hoe het rechtstechnisch zit.
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Heleen: een jurist was er tevreden over.
Marien: en die jurist was Thomas?
Heleen: ja. Het is heel moeilijk om dit te formuleren. Geef dan feedback van tevoren!
Noel: je wilt onze verbinding met NKBV bekrachtigen, maar moet dat met specifieke richtlijn?
Diede: we zijn verbonden aan NKBV via andere wegen
Heleen: rechtsstandig is dat niet voldoende
Lotte: mensen met aanvullingen: mail het naar bestuur!! Nu gaan we eerst stemmen
Dominik: sluit je nu de discussie? Lotte, als je er zelf niet meer achter staat hoef je er niet over
te stemmen.
Lotte: we gaan stemmen.
[stemmen]
2 voor, 17 blanco en 12 tegen
Artikel 8 komt dus niet door

Heleen: Artikel 9. Ik wil even uitlichten dat nu in lid 3 staat dat commissieleden niet langer dan
3 jaar in commissie mag zitten. 3 jaar verwijst naar algemene commissies. Dit is niet wenselijk.
Kennisbehoud is belangrijk, bijvoorbeeld voor de OC, alpencommissariaat etc. Wel is zoiets
wenselijk voor doorstroom.
Marien: kunnen we dat stukje over ‘ad-hoc’  dan niet ook eruit halen? Er staat in het HR en de
statuten niets over commissies algemeen.
Heleen: dit stukje is dat.
Marien: dan moet de wijziging toch anders zijn?
Heleen: het stukje over ‘ad hoc kan voor 1 jaar’ is een zin op zichzelf.
Marien: oh oké duidelijk

[stemmen]
Voor: unaniem!
Artikel 9 is door
Heleen: eerste HR die door fiscus is gewijzigd sinds heel lang geleden!

12. Commissie installaties
Installeren en dechargeren. toevoegingen:

- Lonneke uit adviescommissie
- Hoofdletters bij janien en eva
- Lijntje na Zeb weghalen
- christiaan knaepen is weg bij USAC
- Meg blijft in OC
- Adviescommissie hoeft er niet tussen (en Heleen wilt erin)
- Alpencommissie mag leeg, iedereen dechargeren

Maaike: atze en juul hebben de behakingscommissie nieuw leven ingeblazen!
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[zingen]
Lotte vh: de fotocommissie is nieuw, wat is het doel?
Eva: foto’s maken
Lotte vh: wat is de functie?
Jonna: er was al een filmcommissie, het is een toevoeging
Lotte vh: oké, wil alleen even duidelijk maken dat een nieuwe commissie beginnen niet zomaar
iets is. Je moet iets kunnen doen voor de usac.
[powerpoint crasht. Ondertussen zingen]

HJ: fotocommissie is trouwens nu al aanwezig en foto’s aan het maken!
Marien: wordt de Move commissie dan ook opgeheven?
HJ: ik neem aan dat het dit jaar opnieuw wordt gevuld
Zeb: zit ik in mn eentje in de klimweekcommissie?
HJ: nee, het lijntje klopt niet
Frits: Help, ik wil uit de sitecie

13. Voorstel Wichard en Lise
14. Voorstel kandidaatsbestuur

Lotte presenteert het kandidaatsbestuur
Noel: in twee zinnen. Hoi ik ben noel. En ik wil heel graag jullie voorzitter zijn
Zeb: das 1 zin want je gebruikt het woordje ‘en’
Noel: ik zit al heel lang bij de USAC, het werd tijd. Het wordt een leuk jaar
Jonna: derdejaars bij de USAC. het lijkt me heel leuk om deze functie te hebben. Ik heb met HJ
al veel gedaan. Zin in aankomend jaar
Illa: ik ben zesdejaars. Ik word blij van admin taakjes! En ik voel elke dag een liefde voor taal.
Zin in schrijven!
Truusje: ik sluit me aan bij wat de rest heeft gezegd. Heb er zin in. Zin om te leren over fiscus
dingen.
Mael: ik ben de enige niet honderdjarige usac’er :). Ik ga proberen weekendjes te maken
Frits: je moet nog een heel jaar met ze he
Ties: ik ben 7e-jaars usac’er. Heb al jaren genoten en geef graag iets terug als matcom. Ben
ook materiaalgek, dus ik vind dat deze functie bij me past
Dominik: zijn er ook alpinisten of in het ergste geval boulderaars?
Julien: en sportklimmers
Mael: alpinist
Noel: ik wil geen hokje
Jonna: voorklimmen en boulderen
Noel: oké dan ben ik sportklimmer
Truusje: ik ben alles
Illa: sportklimmer
Ties: sportklimmer
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Lotte: volgende week mogen jullie alle vragen stellen!! Nou moeten we door.

15. Decharge/installatie bestuur
[stemmen over KB]
Voor /tegen / neutraal, geen smileys op de briefjes
1 tegen, 5 ongeldig, 2 blanco, 24 voor
Nieuwe bestuur is goedgekeurd!
[lotte doet lief, was ook wel eens niet boos maar teleurgesteld. Mama lotte is trots.]
Commissies ook bedankt! Het was een moeilijk jaar door corona.

Karim: de allesweter
Aart: onze Excel-master, laat met dingen doen maar als het gedaan was was het wel perfect.
Kibbelen met Heleen. Ik denk dat je het het moeilijkst van ons allemaal had, mede door corona.
Je toonde veel veerkracht en flexibiliteit, en bent doorgegaan tot je echt niet meer kon.
Heleen: perfectionist. Altijd alles onder controle. Gaandeweg meer vertrouwen in jezelf.
Behulpzaam. Een tip geef ik je mee: wees liever voor jezelf.
Marah: [ik luister naar Lotte’s lieve woorden, er wordt gezongen en ik loop weg]
Harmjan: de golden retriever

installatie nieuwe bestuur, Illa neemt notuleren over

16. WVTTK
Wegens tijdsnood absent.

17. Rondvraag
Lotte: Vraagt of de ALV’s misschien eerder zouden kunnen beginnen. Dit kan misschien niet
volgende week, maar in ieder geval daarna. Een idee is om dit op woensdag te doen en dan
vanaf 18 uur. Dit is vooral voor de commissies, die zijn het spil van de vereniging maar die
missen de ALV nu vaak.
Diede: Succes, en de relikwieën lijst moet worden aangepast want er missen nu een aantal
relikwieën.
Overig: Veel succes en plezier!
Marien: Maak het jezelf niet te moeilijk door een beleid te schrijven van 25 pagina’s, hou het
gewoon compact.

Schorsing.
Om 23.59
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